
 
 
 

Giving Doxycycline Pills to Your Child 
 
 

 

• The amount of medicine depends on the child’s weight.   

 

• For a child who weighs less than 55 pounds (25kg), you should use the Doxycycline 

Suspension for your child, not the pills.  Please refer to that page for directions. 

 

• Give two doses each day.  Give one in the morning and one in the evening. 

Give the amount marked below for your child. 

 

• To make it taste better, the medicine can be crushed and mixed with a small 

amount of food or juice.  Be sure the child takes all this mixture to get the full 

dose of medicine. 
H 

 

Child’s weight 
Morning Dose 

Amount 

Evening Dose Amount

Under 55 pounds  (under 25 kg) 
See the page about Doxycycline Suspension 

for medicine directions 

55-80 pounds  (25-36 kg) ½  pill ½  pill 

81-98 pounds  (37-44 kg) 1  pill ½  pill 

99 pounds or more (45kg or more) 1  pill 1  pill 
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儿童服用Doxycycline药片 

 
 

 

• 药物剂量依儿童体重而定。   

 

• 体重不足25公斤（55磅），应使用Doxycycline悬浮液，勿使用药片。请参阅

有关说明。 

 

• 每天服用两次。早晚各一次。按下表的药量给孩子服药。 

 

• 为了改善药物的味道，可将药片弄碎后与少量食物或果汁混合后服用。务必

要让孩子将混合物全部服下，以确保全剂量服药。 

H 

 

儿童体重 早晨剂量 晚上剂量 

25公斤以下（55磅以下） 参阅Doxycycline悬浮液服用说明 

25-36公斤（55-80磅） ½片 ½片 

37-44公斤（81-98磅） 1片 ½片 

45公斤或以上（99磅或以上） 1片 1片 
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